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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 
w dniu 24 marca 2016 r. 

 
Nr 2/VII/2016 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 
Nr 2/VII/2016 Komisji O światy Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochr ony  Środowiska   
                          i Opieki społecznej; 
Nr 2/VII/2016 Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi. 
 

W dniu 24 marca 2016 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej 
w Otmuchowie. Zakończyło o godzinie 9:50. 
Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 
- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej- wszyscy obecni.     
- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej - 
nieobecny radny Pan Ryszard Piórecki. 
- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi – nieobecni: radna Pani Maria Nawalaniec i  radny Pan Zbigniew 
Górski, radny Pan Aleksander Pacławski. 
Na rozpoczęcie obrad obecnych było 11 radnych Rady Miejskiej w Otmuchowie.  

 

Porządek posiedzenia komisji: 
1. Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie          

za 2015 rok. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

   1) uchwalenia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020  
       na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku; 
   2) uchwalenia Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 
       na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku; 
   3) przyjęcia Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcyjnego Partnerstwo Nyskie 2020 
       na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku; 
   4) uchwalenia Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020  
       na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku; 
   5) przyjęcia przez Gminę Otmuchów Koncepcji zintegrowanego transportu publicznego dla Obszaru  
       Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020; 
   6) ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy I  
       szkoły podstawowej i klasy I gimnazjum prowadzonych przez Gminę Otmuchów,  
       dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły podstawowej i gimnazjum; 
   7) przyjęcia „Apelu Rady Miejskiej w Otmuchowie do Prezesa Rady Ministrów Pani Beaty Szydło  
       oraz Ministra Edukacji Narodowej Pani Anny Zalewskiej w sprawie zwiększenia dotacji  
       przedszkolnej na dzieci sześcioletnie pozostające w przedszkolu w roku szkolnym 2016/2017”. 
   8) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie obszarów  
       chronionego krajobrazu; 
   9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej ; 
 10) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2016 rok; 
 11) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  
       zwierząt na terenie Gminy Otmuchów; 
 

Burmistrz Otmuchowa w autopoprawce do porządku obrad zgłosił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Otmuchów na lata 2016-2032”. 
Porządek obrad po zmianach został jednogłośnie przyjęty przez komisje wspólne. 
 

Ad. 1  
  Przewodniczący przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej       

w Otmuchowie  za 2015 rok. 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższe sprawozdanie i zapytał, czy są jakieś 
uwagi. Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, ze w/w Sprawozdanie rozpatrzone zostało przez 
Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji                             
o przeprowadzenie głosowania w sprawie jej zaopiniowania. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury       
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa        
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i Problemów Wsi - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z działalności Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie  za 2015 rok. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

Ad. 2  
Przewodniczący poinformował, że na sesji Rady Miejskiej będą przedstawiane poszczególne Strategie  
w formie prezentacji multimedialnej, a radni otrzymali projekty uchwał wraz z płytą, na której są 
załączniki do przedstawionych Strategii. 
 

1) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju 
Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku; 

 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie. 
Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie 
wniosły do niego zmian poprosił Przewodniczących Komisji  o przeprowadzenie głosowania w sprawie 
zaopiniowania tego projektu uchwały.  
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020  na lata 2016-2026 z perspektywą 
do 2030 roku. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

2) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rynku Pracy 
Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku; 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie i zapytał, czy są 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu. Nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, że  projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rynku Pracy Obszaru 
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku, rozpatrzony 
został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji             
o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej  i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026                    
z perspektywą do 2030 roku. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

3) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 
Społecznego Obszaru Funkcyjnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą        
do 2030 roku; 

 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie. Zapytał, czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  
Przewodniczący stwierdził, że  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Społecznego 
Obszaru Funkcyjnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku,  
rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących 
Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 
Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcyjnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą 
do 2030 roku. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

4) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju 
Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą    
do 2030 roku; 
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Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie. Zapytał, czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący stwierdził, że  projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Transportu 
Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku, 
rozpatrzony został przez Komisje Rady, które  nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących 
Komisji  o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026          
z perspektywą do 2030 roku. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

 5) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Otmuchów 
Koncepcji zintegrowanego transportu publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo 
Nyskie 2020; 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie. Zapytał, czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, że  projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Otmuchów Koncepcji 
zintegrowanego transportu publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020, 
rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących 
Komisji o przeprowadzenie głosowania  w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa               
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez 
Gminę Otmuchów Koncepcji zintegrowanego transportu publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego 
Partnerstwo Nyskie 2020. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

6) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów  w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy I szkoły podstawowej i klasy I gimnazjum 
prowadzonych przez Gminę Otmuchów, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej 
szkoły podstawowej  i gimnazjum; 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie. Zapytał, czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Dyr. ZOS:  Wysoka Rado, wprowadzając tej zapis, wypełniamy wymóg ustawowy. W naszej gminie nie 
występuje problem braku miejsc. W tej chwili, do klasy I na rok szkolny 2016/2017 jest zgłoszonych 
jedenaścioro dzieci.  
Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, że  projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów      
w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy I  szkoły podstawowej i klasy I gimnazjum prowadzonych przez 
Gminę Otmuchów, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły podstawowej                    
i gimnazjum, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił 
Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu 
uchwały. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa               
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów 
wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy I  szkoły podstawowej i klasy I 
gimnazjum prowadzonych przez Gminę Otmuchów, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej 
szkoły podstawowej i gimnazjum. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się  - 0.  
 

7) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Apelu Rady Miejskiej                 
w Otmuchowie do Prezesa Rady Ministrów Pani Beaty Szydło oraz Ministra Edukacji Narodowej 
Pani Anny Zalewskiej w sprawie zwiększenia dotacji przedszkolnej na dzieci sześcioletnie 
pozostające  w przedszkolu w roku szkolnym 2016/2017”. 
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Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie. Zapytał, czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Burmistrz: drodzy Państwo, to jest Apel gmin. Przeliczając, jest to kilkaset tysięcy złotych mniej               
w budżecie gminy. To około 5 tys. mniej na każde dziecko. 
Dyr. ZOS.: wpłynęło pismo z apelem od Gminy Krapkowice, aby inne gminy poparły apel do Pani 
Premier o zwiększenie dotacji na takie cele. Nie wiemy, ile gmin z tym wystąpi. Problem polega na tym, 
że będziemy mieli praktycznie jeden pusty nabór do klas pierwszych. Gdyby poszło do szkół 114 
uczniów, jak przewidywano, subwencja oświatowa byłaby w wysokości 700 tys. zł. W sytuacji, gdy te 
dzieci zostają w przedszkolach, dostajemy tylko 1 400 zł na każdo dziecko. Mamy tylko jedenaścioro 
dzieci do klasy pierwszej, z obwodu 5 szkół, czyli po jednym, lub dwojgu dzieci rozrzuconych po całej 
gminie. Jeśli rodzice nie zdecydują się teraz na wysłanie dzieci do szkoły, to będzie to pusty rok. Żeby      
w tym okresie przejściowym złagodzić skutki, trzeba podjąć działania. Stąd apel samorządów. Myślę, że 
apel poprze większość samorządów. Może będzie jakiś wskaźnik korygujący.  

 Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, że  projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Apelu Rady Miejskiej                      
w Otmuchowie do Prezesa Rady Ministrów Pani Beaty Szydło oraz Ministra Edukacji Narodowej Pani 
Anny Zalewskiej w sprawie zwiększenia dotacji przedszkolnej na dzieci sześcioletnie pozostające            
w przedszkolu w roku szkolnym 2016/2017”, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły 
do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie 
zaopiniowania tego projektu uchwały. 
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Apelu 
Rady Miejskiej w Otmuchowie do Prezesa Rady Ministrów Pani Beaty Szydło oraz Ministra Edukacji 
Narodowej Pani Anny Zalewskiej w sprawie zwiększenia dotacji przedszkolnej na dzieci sześcioletnie 
pozostające w przedszkolu w roku szkolnym 2016/2017”. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się  - 0.  
 

8) Przewodniczący przedstawił Autopoprawkę wniesioną przez Burmistrza Otmuchowa, 
dotyczącą projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Opolskiego w sprawie obszarów chronionego krajobrazu; 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali autopoprawkę projektu uchwały w tej sprawie. 
Zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Burmistrz: wpłynął wniosek Zarządu Województwa Opolskiego w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie obszarów chronionego krajobrazu. W §3.1 pkt 2 uchwały, 
pojawił się zakaz budowania nowych obiektów, w pasie szerokości 100 m od linii brzegów rzek, jezior       
i innych zbiorników wodnych, z wyjątkiem urządzeń wodnych oraz obiektów służących prowadzeniu 
racjonalnej gospodarki rolnej, leśnej lub rybackiej. W związku z tym, że na przeważającej większości 
terenów naszej gminy znajdują się dwa jeziora, rzeki i inne naturalne zbiorniki wodne, konieczne jest 
zmniejszenie tego pasa do 50 m. Byliśmy na spotkaniu z przedstawicielami Departamentu Urzędu 
Marszałkowskiego i nie zgadzamy się na 100 m. Proponujemy 50 m. 
Radny Warchał: czyli ten ich projekt jest błędny... 
Burmistrz: tak, dlatego nasza uchwała jest kluczowa.  
Radna Stąpor: w RZGW jest podobnie..., nie wolno robić wycinki, nie wolno niczego ruszać. 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.                  
Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje 
Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 
głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały.  
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej  i Komisja Rolnictwa                 
i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie obszarów  chronionego krajobrazu. 
Głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

Na salę obrad wszedł radny Ryszard Piórecki 
 

9) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej; 
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Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie i zapytał, czy są 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Radny Wąsowicz: czy kolejność jest prawidłowa? Najpierw WPF, a potem budżet? 
Skarbnik: były wątpliwości, Pani Wiktorowska z biura Rady też o to pytała. Kolejność jest prawidłowa. 
Najpierw Wieloletnia Prognoza Finansowa, a następnie uchwalany jest budżet Gminy. 
Burmistrz: budżet jest integralną częścią WPF i powinien stanowić jedną uchwałę, według mnie. 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.                   
Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje 
Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 
głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały.  
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej. 
Głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

10) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Otmuchów na 2016 rok; 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie i zapytał, czy są 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie 
wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie 
zaopiniowania tego projektu uchwały.  
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej  i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Otmuchów na 2016 rok. 
Głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się  - 0.  
 

11) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Otmuchów; 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie i zapytał, czy są 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Radna Ludwa: ta uchwała dotyczy między innymi mojej miejscowości, ponieważ po okresie letnim 
znajdujemy we wsi porzucone psy. W ubiegłym roku mieliśmy kilka takich przypadków. Moje pytanie – 
do kogo należy zgłaszać wałęsające się, porzucone psy, jeśli jest to weekend?  
Burmistrz: obowiązek przyjęcia takich zwierząt ma schronisko w Konradowej. Jeśli jest to potrącone 
zwierzę, wówczas weterynarz ma obowiązek udzielić pomocy. Zgłaszać to należy do Pani Derenowskiej  
i do Pani Mazek. Schronisko pracuje do godziny 22:00. W sprawozdaniu mamy dane ile psów 
dostarczono do schroniska i ile zostało adoptowanych. Proszę zgłaszać przypadki nieprzyjęcie  
zwierzęcia.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.                   
Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje 
Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 
głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały.  
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej  i Komisja Rolnictwa               
i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Otmuchów. 
Głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się  - 0.  
 

12) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Otmuchów na lata 2016-2032”. 
 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie i zapytał, czy są 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Burmistrz: Drodzy Państwo, to jest ogólnokrajowy program na temat usuwania azbestu i można pozyskać 
fundusze na realizację tego projektu. Realizowany jest przez Wojewódzki Urząd Ochrony Środowiska         
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i każda gmina ma możliwość złożenia wniosku. Do usuwania azbestu powołane są specjalistyczne firmy, 
a gmina otrzymuje dotacje. Tu macie Państwo opisaną dokładnie całą procedurę. 
Radny Wąsowicz: kogo ten program dotyczy? 
Burmistrz: wszystkich. Firmy, zakłady, spółdzielnie produkcyjne, osoby prywatne, itp. 
Radna Stąpor: czy można w jakiś sposób zmusić, by sami zajęli się tym problemem?  
Burmistrz: prawie każdy gospodarz w tej chwili ma budynki gospodarcze pokryte eternitem. Kiedyś 
budowano silosy  na kukurydzę, kiszonki – teraz mamy tego niestety miliony metrów i ton. Na zachodzie, 
np. w Niemczech, do tej pory zauważyć można na budynkach mieszkalnych i gospodarczych płyty 
eternitowe. Nie ma możliwości szybkiej likwidacji tego problemu.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.       
Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje 
Rady, które nie wniosły do niego zmian i  poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 
głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały.  
Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury        
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa              
i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Otmuchów na lata 2016-2032”. 
Głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się -  0.  
 
Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska  

 
1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu  
 i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej - ........................................... 
                                                                                                                 Sylwester Łucki 
 
2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej 
oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej -             ........................................... 
                                                                                                                 Brząkała Dorota 
 
3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi- 
                                                                                                           .........................................  
                                                                                                               Pacławski Aleksander 
 
 
4.    Przewodniczący Rady Miejskiej -                                                  ........................................ 
                                                                                                                 Stanisław Zaczyk 
 
 


